
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 26. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 197
Vil ministeren redegøre for, hvilke faglige overvejelser der var for, at MultifunC
København, som var et treårigt forskningsprojekt, tilsyneladende fortsatte
nogle år efterfølgende for helt at lukke efter 5 år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod Poulsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod.Poulsen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Maja Panduro
formand
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